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Veghel, 26 maart 2017. 

 

Onderwerp: Advies dorps- en gemeenschapshuizen paracommercieel beleid. 

 

Geacht College, 

 

Graag vragen wij uw aandacht voor het volgende. 

Op 13 maart jl. hebben wij als afdeling van Koninklijke Horeca Nederland Meierijstad met de 

dorpshuizen en u een gesprek gehad over de paracommerciële regels rondom schenk- en 

openingstijden van deze instellingen. Het was een constructief overleg. Er bleven een aantal zaken 

open staan die binnen ons bestuur besproken moesten worden. Langs deze weg geven wij als horeca 

aan hoe wij vinden dat invulling van de nieuwe regelgeving zou moeten plaatsvinden. 

 Met de dorpshuizen zijn wij het eens dat de schenktijden gekoppeld moeten worden aan de 

openingstijden van het dorps- of gemeenschapshuis. 

 De carnavalsactiviteiten vinden veelal in deze instellingen plaats. Wij vinden dat het 11/11 

bal, tonpratersevenementen, de carnavalsdagen zaterdag, zondag, maandag en dinsdag 

carnavalsactiviteiten zijn toegestaan. Inclusief de receptie van de prinsen. 

 Wanneer er tijdens carnaval enkel jeugdactiviteiten in een locatie plaatsvinden wordt er 

geen ontheffing artikel 35 DHW verleend. Het verkopen van alcohol is dan niet toegestaan. 

 Nu wij ruimere mogelijkheden tijdens carnaval toestaan vinden wij drie dagen een 

commerciële activiteit voor verenigingsgebouwen toereikend. Deze moeten zij aanvragen bij 

de gemeente. Vraagt men geen ontheffing aan, dan vervalt het recht op deze drie dagen. 

 Verenigingen die gehuisvest zijn in een dorpshuis mogen 1x per jaar een ledenfeest 

organiseren maar geen commerciële activiteiten.  

 Het ter beschikking stellen van het dorpshuis aan derden en activiteiten van persoonlijke 

aard zijn niet toegestaan. Familiefeesten vallen onder bijeenkomsten van persoonlijke aard. 

Als horeca zijn wij overigens van mening dat BV constructies waarin de  lokale  overheid participeert 

ongewenst zijn.  De gemeente moet zich verre houden van deze vormen van participatie. 



Wij zullen ons standpunt tevens onder de aandacht brengen van de leden van de raad zodat dit 

advies onderdeel uitmaakt van de besluitvorming. 

Wij rekenen in deze op de medewerking van het College. 

Met vriendelijke groet, 

Namens het bestuur 

KHN Meierijstad, 

 

Arie van de Brand, vice voorzitter 

 

i.a.a. leden van de gemeenteraad via griffie 


